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Abstract (en)
1. Device for carrying at least four containers (32) with rims projecting outwards arranged in two rows, the carrying device consisting of flexible
material such as e.g. board and having two top panels (1, 101, 201, 302, 401 and 2, 102, 202, 301, 402) which rest on the tops of the containers,
the top panels being connected by a section (3, 103, 203, 303, 403) that can be folded down between the rows of containers, this section and a
side section (11, 12, 111, 112, 211, 212, 311, 312, 411, 412) on the opposite side of the containers adjacent to the top panel and folded downwards
having openings which serve to accommodate part of the rims of the containers, at least the side sections containing gussets formed by cuts which
support the rims of the containers, wherein tabs (23, 123, 223, 323, 423) are hinged to at least one top panel (1, 101, 201, 302, 401) and extend
across at least part of the second top panel (2, 102, 202, 301, 402) and are connected to the same, the tabs (23, 123, 223, 323, 423) being cut out
from the middle section (3, 103, 203, 303, 403) that is folded down between the rows of containers.

Abstract (de)
Tragevorrichtung gemäss Fig. 1 für in zwei Reihen angeordnete Behalter mit Randflanschen. Die Tragevorrichtung enthält zwei Deckflächen (1,2),
ein zwischen die Behälterreihen einfaltbares Mittelteil (3) und zwei Seitenteile (11, 12). An einer der beiden Deckflächen (1) sind Lappen (23)
angeformt, die mit der zweiten Deckfläche (2) verklebt, versiegelt oder verriegelt sind. Es können auch an beiden Deckflächen der Tragevorrichtung
Lappen angeformt sein, diese können dann entweder miteinander oder mit der jeweils anderen Deckflächen verbunden sein. Durch das Verbinden
der beiden Deckflächen mit Hilfe der Lappen erreicht man einen besonders guten Halt der Behälter in der Tragevorrichtung und eine ausreichende
Steifigkeit der gesamten Packung bei grösstmöglicher Materialersparnis.
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